
Referat af bestyrelsesmøde 27. juli 2017 for Grundejerforeningen 
Stagebjergparken 
 
Til stede: Anders, René, Jesper, Pia, Poul 
Referent: Anders 
 

Dagsorden  Referat 

1 Siden sidst: 
- Arbejdsdag 10. juni 
- Affaldsøer (2 stk) 

- arbejdsdag: Der var ikke så mange mødt 
frem - til gengæld var det hyggeligt, og 
vi fik nået de arbejdspunkter der var sat 
på.  

- Affaldsø ud for nr 146: Der bliver 
indhentet et tilbud fra Kortegaard 
omkring udbedring af skaden - 
regningen tilfalder stadig 
vognmandsfirmaet, som har påkørt den. 

- Affaldsø ud for nr 81: Bliver repareret 
af Sejers Handy-service i uge 31 på 
vognmandens regning.  

2 Gartner  
- Skal vi indhente tilbud på fældning af 

de sidste træer markeret med orange?  
- Er der kommet på bud udskiftning af 

stenmel?  

- træfældning: Pia indhenter tilbud på de 
træer der endnu ikke er fældet med 
orange mærker.  

- Nej der stadig ikke kommet bud fra 
Nørskov 

3 Generalforsamling 22. august 
- forsamlingshus booket 19.30 

- Dagsorden sendes ud pr papir, mens 
regnskab og budgettet kan findes på 
hjemmesiden 
www.stagebjergparken.com.  

- vi plejer at bruge en projektor - i år 
printer Anders 10 eksemplarer af 
dagsorden, budget og regnskab som kan 
deles.  

- Jesper sørger for øl og vand  
- I tilfælde af at der skal afholdes 

ekstraordinær generalforsamling pga 
vedtægtsændringer, så finder dette sted 
14/9 kl. 19.30.  

- Budgettet gennemgået af Jesper  

4 Regnskab 2016/17 - Indsendt til revisor og underskrevet af 
bestyrelsen.  

5 Eventuelt - Ud for nr. 146 er der knækket et træ 
igen.  

http://www.stagebjergparken.com/


- USB-stik indkøbes, hvis ikke Poul har 
en liggende.  

6 Næste møde:  Næste møde afholdes efter generalforsamlingen 
den 22/8-17.  

 
 
 
 


